
* Bron: Krachtig Zwijndrecht -Raadsprogramma 2018-2022

Motie: Afval scheiden

De raad van de gemeente Zwijndrecht, in vergadering bijeen op  11 december 
2018

Overwegende dat:
• We als gemeenteraad (o.a.) duurzaamheid essentieel vinden om ons 

voor te bereiden op de toekomst*;
• Afvalscheiding bijdraagt aan een duurzame gemeente;
• In het raadsprogramma is opgenomen dat we ons afvalbeleid evalueren 

en daarbij kijken daar de gebruiker en het systeem, ook met het oog op 
kostenbeheersing*.

Constateert dat:
• Diverse scholen met veel enthousiasme aan de pilot Afvalvrije Scholen 

(afvalscheiding op basisscholen) deelnemen;
• Nog niet alle inwoners bewust zijn van het belang van afvalscheiding, 

zowel voor het milieu als de portemonnee;
• Nog niet alle inwoners van de gemeente Zwijndrecht (voldoende) 

mogelijkheden hebben om afval te scheiden;
• We onszelf als doel gesteld hebben het restafval per persoon verder 

terug te brengen;
• Wij hier al stappen in gemaakt hebben, maar nog meer stappen in 

kunnen nemen;
• Diverse gemeenten meer maatregelen hebben genomen om de 

doelstelling te behalen.

Roept het college op :
Het afvalbeleid te evalueren en daarbij te kijken naar de gebruiker en het 
systeem, ook met het oog op kostenbeheersing. Met de achterliggende 
gedachte om bij de a.s. Kadernota behandeling voorstellen voor te leggen 
zodat de gemeenteraad keuzes kan maken om de doelstelling (het restafval 
per persoon terug te brengen) te behalen.

En gaat over tot de orde van de dag.
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